
Zápis z porady vedení konané dne 3. 6. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Regner, Veselý, Křenek, Holub, Ledvinka 

Omluveni: Kohoutková, Matyska, Bartošek, Račanský, Dostál 

 

1. Kolegium příští týden 

− Proběhne pravděpodobně ve středu 12. 6. 2013 mezi 9:00 a 11:00 v místnosti G111 na 

Gotexu.  

 

2. Ideální prostory pro ÚVT  

− Křenek za svou divizi dokončí v průběhu týdne. 

− Holub se domnívá, že budeme potřebovat místnosti typu tajné. Do plánů udělá 

poznámku o těchto prostorách, vyřeší se v dalším kroku. 

− Hrubé plány by měly být hotové co nejrychleji, do poznámek uvádět věci, na které se 

nesmí zapomenout.  

 

3. Návrhy na schůzky s týmy 

− Křenek – skupina centrální správy; schůzka možná za 14 dní až 3 týdny  

− Regner – dohledové a kontaktní centrum – z důvodu nepřetržitého provozu je třeba je 

navštívit na místě, Holub – telefonisté. Předloží představu, o jakém úkolu se s nimi 

bavit, podle toho se stanoví termín.  

− Šrubařová – skupina projektové podpory; skupina teď vzniká, schůzka možná na 

podzim ,.  

 

4. Identifikace kritických provozů 

− Zatím nedošly žádné požadavky, kritické jsou možná telefony. 

− Lze odstupňovat služby, které lze za 3 hodiny vypnout a spotřebují nejvíc proudu. 

Křenek sestaví seznam kroků při výpadku sítě. (odpovídá Křenek) 

− CPS je složitější.  

− Na konci června by měla být identifikace kritických provozů hotová. (odpovídají 

divizní) 

 

5. Prostor pro studium zaměstnanců  

− Úkol zůstává. 

 

6. Schůzka Holuba s Pištěkem 

− Proběhne po návratu Pištěka z dovolené.  

− Holub navrhne, zda nepřesunout správu sálů do jiné dívize. Lidi by se zatím moc mezi 

divizemi přesouvat neměli, ale budeme tyto záležitosti evidovat a případnou změnu 

organizace směřovat ke konci roku.  

 



7. Přístupovky  

− V současnosti se primárně cílí na Carlu, víceméně hotové. Na základě tohoto řešení se 

uvidí, jak se dál bude řešit Honeywell. Naše představa se musí přednést Honeywellu a 

najít rozumně řešení. Kontrolní bod – konec června. (odpovídá Křenek) 

 

8. Nepřetržitý provoz počítačů na Gotexu  

− Byl rozeslán e-mail, provede se soupis žádostí. Zubek získá od Kocmana názor, jak 

zabezpečit provoz těchto strojů. Dveře se označí už teď, zbytek se vyřeší po vyjádření 

Kocmana. 

 

9. Systém sledování požadavků 

− Regner se koncem týdne sejde s Malinkou, vyzkouší funkčnost, poté bude probíhat 14 

dní zkušební provoz, poté lze rozšířit. 

− V půlce června se domluví případné přistoupení dalších osob a záležitostí.  

 

10. Ostatní 

− Rámcová smlouva na počítače - došly nabídky na stolní počítače, bude k nim potřeba 

vyjádření.  

− Regner bude posílat e-mail ohledně schůzky s LVT – prověří, zda na MU nemáme 

kostlivce typu ordinací doktorek (odpovídá Regner) 

− Osobní ohodnocení - tajemníci ověří u Vojtové, že nejsou žádné poklesy, pokud ano, 

dají vědět konkrétnímu diviznímu (odpovídá Ledvinka a Šrubařová) 

− pohovory se zaměstnanci – divizní pošlou Veselému návrhy na formulář, který by měl 

být jako výstup z těchto pohovorů. Část by měla být záměr pro příští rok, o čem se 

bavit do budoucna. 

− DNS – nákup myší a klávesnic by měl řešit odbor veřejných zakázek na rektorátě 

společně s tajemníky. Katalog řeší ÚVT pouze po technické a konfigurační stránce – 

v tomto smyslu bude stylizována odpověď na možné stížnosti. 

− MeDiMed – zatím se filosofie nemění, Dostál může zkontrolovat, jak to vypadá 

z právního hlediska. Otázka ukládání – právní i technická. Platí se většinou z projektů. 

Možno řešit šifrováním – prodiskutovat s Davidem Antošem. (odpovídá Dostál) 

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 


